
 P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 19 stycznia  2009 roku

SE-PO.0063-4-1/09

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Krystian Dąbrowski- obecny
4. Marian Kita- obecny
5. Hanna Szotowska- obecna
6. Danuta Walczak- obecna
7. Mirosław Kędzierski- nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrz  Miasta,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta, 
Małgorzata  Skiba-  Zastępca  Kierownika  Wydział  Rozwoju  Miasta,  Teresa  Wąsowicz- 
Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji. 

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 rok.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

3. Sprawy różne. 

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję  zmianę  dzisiejszego  porządku  obrad  o  zamianę  punktu  2  na  punkt  1,  kto  jest  za 
zgłoszoną propozycją?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu
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Przewodniczący stwierdził, że Komisja przyjęła następujący porządek obrad:

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 rok.
3. Sprawy różne.

Dot. punktu 1

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2009 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Małgorzata Skiba                          -                             Zastępca Kierownika Wydziału  Rozwoju Miasta  i   
Inżynierii Miejskiej

- Omawia  autopoprawkę do załącznika  nr  5  do projektu  uchwały  w sprawie  zmian w budżecie 
miasta na 2009 rok. Autopoprawka zostanie wniesiona na sesję.

Komisja nie zgłosiła uwag, pytań.

Na obrady komisji wszedł radny M. Kita

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XLV/694/2008 Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008r.  w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Komisja nie zgłosiła uwag, pytań.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/598/2008 Rady Miejskiej 
w Czeladzi z dnia 30 października 2008r. w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej na terenie miasta Czeladź.
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Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Pytanie zadała radna H. Szotowska, odpowiedzi udzieliła Skarbnik -U. Polak- Wałek.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę  o  omówienie  projektu  uchwały  w sprawie  przejęcia  od  Powiatu  Będzińskiego  zadania 
zarządzania publicznymi drogami powiatowymi.

Małgorzata Skiba                          -                             Zastępca Kierownika Wydziału  Rozwoju Miasta  i   
Inżynierii Miejskiej

- Omawia projekt uchwały.

Komisja nie zgłosiła uwag, pytań.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Muzeum Saturn.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Wyjaśnia, iż czekamy na ostateczną opinię z Ministerstwa w sprawie statutu. 

Komisja nie zgłosiła uwag, pytań.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Bernadety Kozioł na „decyzję” UM Czeladź z 
dnia 24 października 2008r.  w sprawie zmiany dotychczas zajmowanego miejsca handlowego i 
wskazania miejsca zastępczego zostanie omówiony na sesji.  

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok. Kto 
jest za?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.
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Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę  o  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  XLV/694/2008  Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008r.  w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na 
rok 2009 . Kto jest za?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Dyskusja nt przejęcia szkół przez Gminę Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
3. M. Kita - Członek Komisji
4. D. Penar - Przewodniczący Komisji
5. D. Walczak - Członek Komisji
6. M. Kita - Członek Komisji
7. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Dot. punktu 2

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia planu pracy komisji na 2009 rok.

Dyskusja nt: planu pracy komisji na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. D. Walczak - Członek Komisji
3. D. Penar - Przewodniczący Komisji
4. M. Kita - Członek Komisji
5. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału BS-PS
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GŁOSOWANIE nad przyjęciem planu pracy Komisji na 2009 rok.

6 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Komisja przyjęła następujący plan pracy:

Lp. MIESIĄC TEMATYKA 
KOMISJI RADY MIEJSKIEJ

1 2 3

1. STYCZEŃ
1. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 r.
3. Sprawy różne.

2. LUTY
1. System finansowania pracowników oświaty w mieście- podwyżki dla 

nauczycieli oraz pracowników administracyjnych.
2. Analiza Akcji ZIMA 2009.
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4. Sprawy różne.

3. MARZEC
1. Stopień  realizacji  planów  inwestycyjnych  w  mieście  z  zakresu 

edukacji, kultury i sportu  na lata 2009-2011.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy różne.

4. KWIECIEŃ
1. Funkcjonowanie  placówek  oświatowych  w  mieście  -objazd 

placówek oświatowych.
2. Analiza współpracy z miastami partnerskimi.
3. Opiniowanie  materiałów sesyjnych.
4. Sprawy różne.

5. MAJ
4. Sport  w  mieście.  Funkcjonowanie  klubów  sportowych  oraz  klas 

sportowych w mieście.
5. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Sprawy różne.

6. CZERWIEC
1. Promocja miasta- kierunki działania, plany na przyszłość.

2. Akcja Lato- plany, harmonogram imprez.

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy różne.

LIPIEC-
SIERPIEŃ

 przerwa wakacyjna

7. WRZESIEŃ
1. Muzeum „Saturn”- zakres działalności i plany na przyszłość. 
2. Podsumowanie Akcji Lato.
3. Dzień Edukacji Narodowej.

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

5. Sprawy różne.

8. PAŹDZIERNIK 1. Analiza działalności MOSiR.
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2. Propozycje do budżetu miasta na rok 2010 w zakresie Edukacji, 
Kultury i Sportu.

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4. Sprawy różne.

9. LISTOPAD 8. Stopień  realizacji  zadań  oraz  inwestycji  zatwierdzonych  do 
wykonania  w 2009r. w zakresie Edukacji, Kultury i Sportu.

9. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
10. Sprawy różne.

10. GRUDZIEŃ Podsumowanie działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście.

Analiza realizacji wniosków za 2009r.

Opiniowanie materiałów sesyjnych. Analiza projektu budżetu- wnioski. 

Sprawy różne.

Dot. punktu 3

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

-     Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek- Słabikowska

6


